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NIŠTA HVALE!

Što bi rekle naše stare 
Ličanke:  Ma,  nemam 
nikakve hvale za svekrvu. 
Te tako svekrva, negdašnja 
i nečija, postade, sinonim 
za sva pogrdna prozivanja i 
današnja događanja.

Elem, tako isto, sad za 
Ribarske večeri. Nekom 
one svekrva ,  nekom 
snajka, nekom zet, nekom 
prija, nekom baka, nekom 
majka… I kad se sva ta 
rodbina ukrsti ispade da su 
u matematičkim radnjama, 
plusa i minusa, bar prema 
utiscima iz čaršije, ove 
Ribarske ipak bile vidan 
iskorak ka boljem. Kažu 
posetioci da se nije dimila 
pljeskavica i čevapi po 
celom gradu, a da je bilo 
zabavnih sadržaja, najviše 
za decu (što je naravno opet 
najviše koštalo roditelje), 
a da je za nešto odrasalije 
najzabavniji bio pevač Aca 
Lukas.

Drugi, pak, analit ičnij i 
spram zabavnih sadržaja, 
primećuju da bi se ova 
manifestacija mogla iz 
dugogodišnjeg “džabaka” 
pretvoriti u čak u neku 

dobit. U to baš ne verujem 
potpuno.

Znam da su neki razočarani 
što su uveli kotizacije za 
paprikaše a oni se navikli, 
pa iz jedne familije po troje 
kuvalo paprikaše, što nije 
malo s obzirom na paparenu 
cenu ribe. E, i njima, Ribarske 
nisu ove godine odgovarale. 
I nekim drugim, dežurnim 
svekrvama, nisu, niti će ikad 
odgovarati.

Ipak, u jednom se svi slažu: 
ceo grad je bio očišćen 
od pravog smetlišta, u 
najranijim jutarnjim satima, 
posebno posle noćnih 
koncertnih žurki. Moja 
prijateljica je još uočila da 
su se ove godine bajkeri 
po prvi put dobrdošlicom 
pozdravili sa zvanične 
tribine. A, priznaće se, da 
su oni godinama nabrojniji 
gosti sa strane. I to je pomak.

Ovaj pevač Lukas izgleda 
je ispao dobar izbor. Došli 
ljubitelji njega sa svih strana 
zemlje Srbije. Dobro plaćen, 
kažu, isplatio je to svojim 
pevanjem. U to baš ne bih 
zalazila jer sam za to vreme 
na Drugom RTS-u gledala, 
odnosno slušala, muziku 

sa Exita, pošto sam nekad 
davno ipak pripadala hipi 
generaciji.

Bez obzira na sve, zaključak 
je, ipak, da su ovogodišnje 
Ribarske večeri, postale bar 
urednije i urbanizovanije od 
dosadašnjih.

Ali nema hvale, kad si 
svekrva.

OGLASI

Gotovo na svakoj prodavnici, 
pekarama posebno, danima 
oglasi “traži se radnik”. 
Kako mi nije bilo jasno 
otkud tolika potražnja, a 
toliko mladih bez posla, 
započnem mini istraživanje. 
Kad ono ,  min imalna 
zarada, čak ponegde ispod 
minimalca, a rad ne može 
biti teži, čak ni od kopanja 
u rudniku. Istovremeno su 
pekar i prodavac, često lični 
sluga gazda. Zauzvarat, 
“čašćavaju” te sa dve vekne 
hleba, u boljem slučaju, kifle 
ili bureka, uz hleb.

Neki su pomislili, čitajući 
te silne oglase, da nam svi 
odoše u Nemačku na rad, 
pa eto nema radne snage. 
Nije ni to daleko od istine, 
ali je mnogo bliže, da su 
nam ove tobožnje gazde 
više eksploatori nego su to 
bili oni iz doba industrijske 
revolucije 19. veka.

RECIKLAŽA

Ima moćna reklama, još 
moćnije firme, sa sloganom 
“Reciklirajte i Vi”. To bi 
trebao da bude apel na 
našu svest da je reciklaža 
korisna za ljudski rod i 

Iz mog ugla
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UVODNIK

opstanak planete. Pošto 
smo mi davno reciklirani sa 
svojim životima u ratovima, 
inflacijama, htela sam da 
recikliram, i bukvalno, ne 
samo mentalno, istrošene 
beterije iz aparata, jer one 
na razne načine i hiljadu 
godina zagađuju planetu.

Ali gde i kako? Setih se da 
je pre desetak godina bila 
postavljena kutija u jednom 
ovdašnjem marketu baš za 
odlaganje istrošenih baterija. 
Takvih kutija u našem gradu 
sada nema ni na jednom 
mestu. Baš kao što nema 
posebnih kontejnera za pet 
i staklenu ambalažu.

A nekima još stižu računi 
za nekadašnji eko dinar, a 
da niko ne pita, gde ode taj 
ondašnji eko!?

E, to je recikliranje!

PIVARSKA ULICA

Ko uspe da bez straha 
pređe pešaka ili biciklom 
Pivarsku ulicu na pešačkom 
prelazu prema Nikole Tesle, 
kod prodavnice “Mornar”, 
taj je zaista hrabar. Jer tom 
ulicom jure auta kao da 
je staza u Monci. Da li je 
neko razmišljao da je to 
baš mesto na kome bi bio 
poželjan ležeći policajac.

Sofija Pualić Špero
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Sredstva obezbeđena. 
Apatin konačno dobija 

jaslice!

Decenijska želja mnogih 
A p a t i n a c a  k o n a č n o 
je ispunjena.  Najzad 
je neko odlučio da se 
pozabavi dugoočekivanim 
sređivanjem gradske plaže. 
Nakon obezbeđivanja 
sredstava u budžetu, 
opština Apatin je sklopila 
ugovor sa preduzećem 

Napredak iz Apatina o 
izvođenju radova na prvoj 
fazi uređenja gradske 
plaže vredan gotovo dva 
miliona dinara. Nasuto je 
tri hiljade kubika peska, a 
nakon toga gradska plaža 
već je bila otvorena za 
posetioce.

U drugoj fazi postavljeni 
su suncobrani, ležaljke, 
nove kante za otpatke, 
biciklane... 

Plaža na Dunavu je potpuno 
sređena, a ono što je bio 
prioritet jeste učiniti 
plažu bezbednom od 
ulaska skutera i motornih 
čamaca, što je takođe 
urađno postavljanjem 
zaštitne sajle. Sajla je od 
plaže udaljena 300 metara, 
sprečava ulazak skutera, 
glisera i drugih plovnih 
objekata na deo rukavca 

Kao na moru! Apatinci 
prezadovoljni novim 

izgledom gradske plaže
i plaže koji je striktno 
rezervisan za plivače. 
Postavljen je i znak, te će se 
svaki ulazak mimo zabrane 
smatrati prekršajem.

U anketi koju je sprovela 
025info televizija, došli smo 
do saznanja da su Apatinci 
više nego zadovoljni novim 
izgledom gradske plaže. 

- Prezadovoljna sam. Mislim 
da je to stvar koju su svi 
dugo čekali. Na fb-u mnogi 
komentarišu, uglavnom 
pozitivno. Definitivno prava 
stvar u pravo vreme, rekla je 
Jovana iz Apatina.

- Odlično. Sve pohvale za 
sređivanje plaže. Izgleda 
kao na moru, dodao je 
mladi Apatinac Marko.

Što se tiče same gradske 
plaže, ono što je takođe u 
planu, to je postavljanje 
još nekoliko sadržaja, 
uglavnom za decu. Sve 
u svemu, korak smo bliže 
Dunavu, a kako slike govore 
više od hiljadu reči, po njima 
procenite da li na Dunavu 
zaista može biti kao na 
moru?!

Jelena Kosanović

Na osnovu konkursa koji 
je raspisalo Ministarstvo 
privrede, za unapređenje 
lokalne i  regionalne 
infrastrukture „Gradimo 
zajedno“, opštini Apatin 
je odobren projekat 
za izgradnju jasl ica 
za koj i  je polovinom 
f e b r u a r a  a p l i c i r a l a .  
 
Sredstva koja su odobrena 
iznose 16 miliona dinara, 
a početak radova na 
dogradnji postojećeg vrtića 
u Bloku 112, u okviru kog 
će biti izgrađene jaslice, 
mogu se očekivati nakon 
što Ministarstvo sprovede 
javnu nabavku.

Podsećanja radi, jedno od 
predizbornih obećanja 

Srpske napredne stranke 
upravo je bila izgradnja 
jaslica u Apatinu. Projekat 
jaslica napravljen je još 
osamdesetih godina, ali 
od tada, pa na ovamo, 
niko se nije bavio time. U 
međuvremenu, projekat 
je revidiran, izdvojena 
su sredstva iz budžeta 
opštine Apatin i nakon što 
je od Ministarstva privrede 
dobijeno dodatnih 16 
miliona, sva sredstva su 
obezbeđena i čim se završi 
javna nabavka, kreće se u 
izgradnju. Prema našim 
saznanjima, početak radova 
očekuje se uskoro, a to će 
svakako biti realizovano već 
ove godine.

Jelena Kosanović
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CSR Apatin od Ministarstva pravde dobio 1.480.000 dinara 
za završetak Savetovališta za borbu protiv nasilja u 

porodici

Ministar pravde, Nela 
Kuburović ,  uručila  je 
u Beogradu ugovore 
dobitnicima konkursa 
za dodelu sredstava 
prikupljenih na osnovu 
k r i v i č n o g  g o n j e n j a 
(oportuniteta) ,  koj ima 
su sredstva u iznosu 
od 351.509.000  dinara 
dodeljena za projekate 
iz  oblast i  zdravstva , 
p r o s v e t e ,  s o c i j a l n e 
politike, kulture i drugih. 
 
Na konkurs se prijavilo 
763 projekata, a Vlada 
Srbi je je na predlog 
Komisije ministarstva koja 
je ocenjivala svaki projekat, 
donela rešenje kojim su 
sredstva raspodeljena 
n a  9 7  k o r i s n i k a . 
 
Kuburović je istakla da 
projekti koji su finansirani 
tim sredstvima za cilj 
imaju obnovu neophodne 
infrastrukture škola i vrtića, 
nabavku potrebne opreme, 
nedostajućih sanitetskih 
voz i la  i  med ic inske 
opreme, pomoć žrtvama 
trgovine ljudima, podršku 
žrtvama nasilja u porodici, 
podršku osobama sa 
invaliditetom, renoviranje 
i opremanje ustanova 
kulture, organizovanje 
kulturoloških manifestacija. 
M e đ u  k o r i s n i c i m a 
sredstava je i Centar za 
socijalni rad Apatin.

U istom periodu kada 
je Ministarstvo pravde 
r a s p i s a l o  k o n k u r s , 
Pokrajinski sekretarijat 
za soci jalnu pokit iku, 
demografiju i ravnotežu 
ravnopravnost polova 
je raspisalo sličan javni 
konkurs.

Tim od tri radnika iz Centra 
za socijalni rad Apatin 
( Milka Basta, Ljubomir 
Sučević  i Duško Bursać 
) prikupili su konkursnu 
dokumentaciju i napisali 
predlog projekata, kojim 
su tražena sredstava za 
završetak Savetovališta 
za borbu protiv nasilja u 
porodici sa zašticenim 
stanovanjem za žrtve 
nasilja. 

- I Ministarstvo pravde i 
Pokrajinski sekretarijat 
prepoznal i  su značaj 
projekta i dobrobiti koje 
realizacija ovakvog projekta 
donosi, te su ceneći sve 

elemente pri odlučivanju o 
dodeli sredstava, dodelili 
visok broj bodova projektu 
našeg Centra i sredstva su 
odobrena od strane obe 
institucije. Zakonom smo 
obavezni da prihvatimo 
sredstva samo jednog 
oglašivaca javnog konkursa 
i odlučili smo se da ugovor o 
dodeli sredstava potpišemo 
sa Ministarstvom pravde. 

Vrednost našeg projekta 
iznosi 1.480.000 dinara, a 
ta sredstva su namenjena 
za završetak unutrašnjih 
radova, uvođenje grejanja 
i opremanju Savetovališta 
za borbu protiv nasilja u 
porodici sa zaštićenim 
stanovanjem za žrtve 
nasilja, rekla je za 025info  

novine Nikolina Sučević, 
vd direktora Centra za 
socijalni rad u Apatinu.

Sučevićeva je u Beogradu 
prisustvovala svečanom 

potpisivanju ugovora.
Dodeli su prisustvovali  
i  m i n i s t a r  z a  r a d , 
zapošljavanje, boračka i 
socijalna pitanja, Zoran 
Đ o r đ e v i ć ,  m i n i s t a r 
zdravlja, Zlatibor Lončar, 
ministar prosvete, nauke 
i tehnološkog razvoja, 
Mladen Šarčević, i ministar 
kulture i informisanja, 
Vladan Vukosavljević. 

Oni  su  se  zahval i l i 
Ministarstvu pravde i 
m in i s ta rk i  Kuburov ić 
na sredstvima koja su 
dodeljena tim oblastima, 
navodeći da je u pitanju 
veoma značajan iznos koji 
će na najbolji mogući način 
doprineti poboljšanju usluga 
i rada u mnogobrojnim 
inst i tuc i jama č i ja  je 
delatnost od izuzetnog 
značaja za građane.
R o k  z a  z a v r š e t a k 
Savetovališta je kraj 
2017. godine, za kada 
je najavljena i poseta 
resornog ministra, Zorana 
Đorđevića, i ministarke 
pravde, Nele Kuborović.
Jelena Kosanović
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Opština Apatin od pokrajine 
dobila 10 miliona za zamenu 

cementno-azbestnih cevi

Započeta rekonstrukcija OMŠ ,,Stevan 
Hristić’’ u Apatinu

Kako saznajemo od Jevte 
Milojevića, pomoćnika 
predsednika opštine za 
investicije ,  u avgustu 
mesecu počinju radovi na 
zameni vodovodnih cevi u 
ulici Dimitrija Tucovića u 
Apatinu. Ova ulica jedina 
je ostala, osim Prigrevačke, 
kojoj cevi nisu zamenjene, 
tako da Apatin uskoro u 
potpunosti dobija novu 
mrežu. 

Pokrajinski sekretarijat 
za poljoprivredu odobrio 
je opštini Apatin sredstva 
u iznosu od 10 miliona 
dinara, a koji su  namenjeni 
p r o j e k t u  z a m e n e 
azbestno-cementnih cevi 
u ulici Dimitrija Tucovića 
u Apatinu. Sredstva su 
obezbeđena po javnom 
konkursu Uprave za 
kapitalna ulaganja AP 
Vojvodine za finansiranje i 
sufinansiranje projekata u 
oblasti vodosnabdevanja i 
zaštitu voda.

Zamenom azbestno-
cementnih cevi u ovoj ulici 
i delu Prigrevačke, opština 
Apatin će biti jedna od 
retkih lokalnih samouprava 
u Srbiji koja je postojeći 
sistem vodosnabdevanja 
zamenila novim. 

- Ono što smo obećali i 
nagovestili pre mesec i po 
dana, a to je da će Apatin biti 
jedno veliko gradilište, to je 
počelo da se obistinjuje. 
Zahvaljujem se Vladi 
Vojvodine i Sekretarijatu 
za poljoprivredu koja 
je opredelila sretstva u 
iznosu od 10 miliona dinara 
za zamenu azbestnih cevi 

Pomoćnik predsednika 
opštine Apatin zadužen za 
investicije, Jevto Milojević, 
najavio je početak radova 
na renoviranju Osnovne 
muzičke škole ,,Stevan 
Hristić’’ u Apatinu.

Na zgradi se obavljaju 
pripremni radovi za početak 
rekonstrukcije, a vrednost 
investicije je,  prema 
Milojevićevim rečima, 10 
miliona dinara.

- Obnavljanje Osnovne 
muzičke škole u Apatinu je 

u ulici Dimitrija Tucovića i 
to je uz Prigrevačku ulicu 
jedina ulica u kojoj nije 
zamenjeno, što ćemo u 
toku ove godine uspešno 
završit, izjavo je Milojević. 
On je na konferenciji za 
medije izjavio da, pored 
ovih javnih radova, kreću i 
radovi na kanalizacionoj 
mreži u vrednosti od 
7 0  m i l i o n a  d i n a r a . 
-Pored vodovoda krenuli 
smo, uz pomoć Ministarstva 
privrede, u izgradnju nove 
kanalizacije od Fleš Srba 
prko Slobodne zone do 
Dunava, a posao je vredan 
36 miliona dinara. Takođe  
smo dobili   36 miliona 
za izgradnju kanalizacije 
u ulicama Kružni nasip i 
Miloša Obilića, potvrdio 
je Milojević i dodao da se 
uskoro očekuje i početak 
izgradnje jaslica.

Jelena Kosanović

projekat koji stoji od prošle 
godine. Zahvaljujemo se 
Ministarstvu kulture koje 
je sredstvima pomoglo da 
započne realizacija ovog 
projekta, rekao je Milojević 
i dodao kako se nada da će 

do početka nove školske 
godine Apatin imati 
muzičku školu u novom 
ruhu sa novom fasadom. 

O d  p o m o ć n i k a 
predsednika opšine za 
investicije saznajemo da 
je rekonstrukcijom, pored 
fasade, predviđeno i 
uređenje unutrašnjeg 
prostora, za šta nije hteo 
da otkrije detalje, nego nas 
je pozvao na njeno svečano 
otvaranje u septembru.

Jelena Kosanović
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Održan 17. Petrovdanski zbor EKO KUTAK

U Apatinu obeleženi Svetoapostolski dani

Tradicija postoji da bi se 
čuvala, nastavljala i prenosila 
s kolena na koleno. To već 
godinama sa uspehom 
rade i članovi apatinskog 
udruženja Srba poreklom 
iz BiH „Petar Kočić“ koji su 
na popularnoj apatinskoj 
livadici organizovali svoj 
17. po redu „Petrovdanski 
zbor“. Ta čuvena „Livadica“ 
je u apatinskom naselju 
„Mala Bosna“ i to sve 
govori. Ovo je dan kad 
apatinski Bosanci, ali i svi 
Krajišnici sa tih prostora 
prenose deo rodnog neba 
nad Apatin i pesmom i 
običajima se na ovaj način 
vraćaju u zavičaj. Počinju 
tradicionalnim „kozanjem“, 
a ovo nadmetanje, nekad 
izuzetno popularno među 
čobanima se uvek završava 
šalom, pesmom, pa i 
učesnici se prepuste šali i 
pesmi. S druge strane, već 
se pripremaju takmičari za 
tradicionalno nadmetanje 
kosaca. Svako donosi svoju 
opremu, kose pažljivo 
oštrene za ovu priliku, ali 
i brusevi u specijalnim 
futrolama baš kao nekad. 
Bilo je u šali predloga da 
se donese i „trimer“ pa da 
se uporedi kako se kosilo 
nekad, a kako sad. Malo 
se zapjevalo, pa ajd kreni. 
Kose momci, a sudija Mićo 
Radumilo sve pažljivo 
prati i ocenjuje. Ali nije to 
samo takmičenje. Kad 
se kosi, valja zapevati, 
pa se i okrepiti. Zato par 
otkosa, pa malo pauze. 
Stiže okrepljenje u vidu 
„ljute kapljice“, pa još vrući 
uštipci i još kojekakve 
đakonije u vidu proje, i base, 
pa kolačića, kiflica i ko zna 
čega. Na ovaj način se 
mlađima kojih je sve više 

prenosi tradicija kosačkih 
ručaka. Niko se ne buni što 
se stalo sa košenjem.  Svi po 
koju čašicu, pa opet malo 
pesme: „Kosibašo, malo 
bliže da ti se ne kliže...’’ I mic 
po mic iskustvo je pobedilo. 
Ponovo je prvi na cilju 
Miloš Mačkić, koji svoju 
kosu tokom cele godine 
„klepa“ i priprema baš za 
ovu zgodu. I dok se sve ovo 
odvija, mladi se nadmeću 
na sportskom terenu, a 
kreće i pesma s druge 
strane. Svojim nastupom 
sve su oduševili etno grupa 
“Etna” i članovi apatinskog 
GKUD-a Dunav. Naravno 
kad je pesma, ona krajiška 
u pitanju, tu pravila nema. 
Jedni počnu, drugi nastave, 
treći završe. Samo nek je 
veselo. Svira muzika, jede 
se, pije i smeje. Ali to je već 
tema za neku drugu priču.
Miodrag Baćanov

P o v o d  o d r ž a v a n j a 
Svetoapostolskih dana u 
Apatinu je obeležavanje 
hramovne slave, Sabora 
svetih dvanaest apostola, 
u narodu poznate i kao 
Pavlovdan, a organizator 
je Srpska pravoslavna 
crkvena opština apatinska.

Sabor Svetih slavnih i 
svehva ln ih  aposto la , 
Pavlovdan je hrišćanski 
praznik. Mada svaki od 
dvanaest velikih apostola 
ima svoj poseban dan 
kada se slavi, ipak je crkva 
odredila ovaj praznik 
za saborni praznik svih 
apostola zajedno, i uz njih 
Pavla. Ovaj praznik pada na 
dan posle praznika svetog 
apostola Petra i Pavla. 
Srpska pravoslavna crkva 
slavi ovaj praznik 30. juna 
po crkvenom, a 13. jula po 
gregorijanskom kalendaru.

Car Konstantin Vel iki 
sagradio je u Carigradu 
hram u ime dvanaest 
apostola, a i mi u Apatinu 
imamo naš divan Hram, 

Hram Sabora Svet ih 
Apostola, u kom i ispred 
kog je održan niz liturgija, 
predavanja i koncerata u 
okviru Svetoapostolskih 
dana.

Osim tradic ionalnog 
koncerta duhovne muzike, 
u izvođenju Gradskog hora 
,,Jedinstvo’’ iz Apatina, svoj 
nastup je imao i prečasni 
prezviter Brana Vlajković, 
u  p r a t n j i  P re d r a g a 
Lazarevića, a na stihove 
Vladike Nikolaja.

U okviru jednog od 
koncerata predstavile su 
se i etno grupa ,,Etna’’ iz 

Apatina, pevačka grupa 
, , O g n j i š t e ’ ’  G K U D - a 
, ,Dunav’ ’ iz  Apatina, 
ženska banijska i ženska 
lička pevačka grupa iz 
Prigrevice, kao i etno grupa 
,,Krila lazarice’’ takođe iz 
Prigrevice.

Na praznik Petrovdan, u 
apatinskom Hramu bilo je 
služeno Svečano praznično 
Bdenije, dok je na sam dan 
apatinske hramovne slave 
održana Sveta Liturgija 
sa Ophodom oko hrama i 
rezanjem slavskog kolača.

Jelena Kosanović

Naša sugrađanka Marica 
Kelč od javne površine 
zarasale u džunglu korova 
i ambrozije napravila je 
pravi vrt, mini park, na 
prostoru kod pruge, na kraju 
ulice Nikola Tesla prema 
Dunavu.

Ona vredno već godinama 
uređuje ovu cvetnu oazu, 
pravi ukrasne ogradice od 
prirodnog pruća, zasađuje 
drveće uz napuštenu 
prugu, gde je ranije nicala 
ambrozija. 

Turisti ali i naši ljudi, 
prolazeći pored ove oaze, 
često postavljaju pitanje 
ko je zaslužan za ovako 
uređenu javnu povšinu? A 
vrednoj Marici ne nedostaje 
ideja da vrt učini svake 
godine zanimljivijim jer je 
nekada radila u Sloveniji 
baš sa cvećem koje je njena 
velika ljubav.

Novina 025info će svaki 
vaš dobar predlog objaviti 
kao primer koji može da 
posluži drugima. Naravno, 
objavljivaćemo i ružne 
pojave u gradu, od divljih 
deponi ja do oronul ih 
fasada. Za sve predloge 
o uređenim baštama, 
b a l ko n i m a  i  l e p i m 
površinama ispred kuća 
možete nas kontaktirati na 
broj: 061-807-3-110.

S.P.Š.

UMESTO AMBROZIJE
VRT
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4 zlata i jedno srebro za sonćanske 
mažoretkinje na državnom prvenstvu

Szilágyin az újszülöttek utáni 
támogatás összege 20 ezerről 60 

ezer dinárra emelkedett

N a  o v o g o d i š n j e m 
Državnom prvenstvu u 
mažoret plesu, održanom 
u Senti, sudjelovalo je 
oko 400 djevojaka. Pravi 
blagdan za oči elegancije 
i gracioznosti na jednom 
mjestu. 

Mjeseci rada, znoja i 
odricanja urodili su plodom 
za KUD ,,Mažoret’’ iz Sonte, 
jer su se mlade Sonćanke 
ponovno vratile kući sa 
velikim brojem medalja. 

Sonćanske mažoretkinje 
ostvarile su fenomenalne 
rezultate i  opravdale 
očekivanja svih koji su 
vjerovali u njih.

U kategoriji kadeta sa 
štapom, KUD ,,Mažoret’’ 
je zauzeo prvo mjesto. 
U kategoriji kadeta sa 
pomponima takođe prvo 
mjesto.

Ove godine imali su i dva 
solo i jedan duo nastup u 
kategoriji kadeta štap.

Vanesa Kozbašić je osvojila 
srebro, Sara Butković zlato. 
Duo Dalija Kuruc i Anđela 
Šegrt zauzele su visoku 
prvu poziciju.

Podsjećamo, i ove godine su 
naše zlatne mažoretkinje 
tradicionalnim defileom 
kroz centar grada i 
nastupom na Trgu Nikole 
Tesle otvorile 54. Apatinske 
ribarske večeri. 

Ove godine, domaće 
mažoretkinje imale 
su i podršku gošći iz 
Slovenije. U pitanju 
j e  f a n t a s t i č a n 

mažoret klub ,,Laško’’, 
a koji je oduševio sve 
p r i s u t n e  i z u z e t n o 
atraktivnim nastupom, 
u pratnji  udaračkog 
orkestra.

Jelena Kosanović

Tekst prevela: Dragana 
Zlatar Silađev

A szilágyi Helyi közösség 
ré g i  t a n á c s á n a k  a 
m a n d á t u m a  e z  é v 
márciusban lejárt. Apatin 
község polgármestere a 
törvénnyel összhangban 
határozatot hozott az 
ideiglenes tanácstestület 
kinevezéséről, amelynek 
Lemaić Velimir lett az 
elnöke .  Az ideiglenes 
tanács első határozatai 
között a választási igéretek 
egyike szerepelt, tudtuk 
meg Lemaićtól. 

Az előző határozat szerint, 
amely az új határozat 
hatályba lépéséig volt 
érvényben,  a szülői 
t á m o g a t á s  ö s s z e g e 
az  újszülöttek után 
20.000,00 dinárt tett ki. 
Az új határozat szerint ez 
a támogatás 60.000,00 
d i n á r r a  e m e l k e d i k . 
A határozat a szülői 
támogatás, mint egyszeri 
pénzügy i  támogatás , 
módját,  feltételeit  és 
határidejét tartalmazza, 
amely a helyi illetékből 
kerül kifizetésre.
Az egyszeri pénzügyi 
támogatás a babaholmi 
költségeinek térítéseként 
kerül kif izetésre.  Az 
e g y s z e r i  p é n z ü g y i 
támogatás  Sz i lágyin 
ezentúl minden újszülött 
gyerek után 60.000,00 
dinárt tesz ki.
Az egyszeri pénzügyi 
támogatás igénylésének a 
feltételei:

- az igénylő (egyik szülő) 
S z i l á g y i  b e j e l e n t e t t 
lakcímmel kell ,  hogy 
rendelkezen legalább 
egy éve, melyet az apatini 
r e n d ő r á l l o m á s  á l t a l 
kiadott lakcímet igazoló 
bizonylattal bizonyít.

A kérvényt a szülői 
t á m o g a t á s r a  i l l e t v e 
az egyszeri  pénzügyi 
támogatásra az újszülött 
gyerek után az összes 
szükséges melléklettel 

a z  A p a t i n  k ö z s é g i 
k é p v i s e l ő t e s t ü l e t , 
Ál ltalános,  társadalmi 
és parlamentális ügyek 
osztályának a Társadalmi 
ügyek  szakosztá lyán 
kell átadni, ahol elsőfokú 
döntés születik a támogatás 
odaítéléséről 30 napon 
belül.

A támogatás igényelhető 
a gyermek születésétől 
számított 6 hónapon belül.

A támogatás az igénylő 
számlaszámára az Apatini 
községi  költségvetés 
számlájáról, a szilágyi helyi 
illetékből lesz kifizetve a 
jogosultságról szóló döntés 
meghozatalától számított 
30 napon belül. 

A határozat 2017.június 01-
től jogerőre lépett.

Szerző: Jelena Kosanović

Fordította: Ibojka Guzsvány



20.07.2017.str. 8

www.025info.rs

AKTUELNOSTI

54. Apatinske ribarske 
večeri, po oceni mnogih, 
bile su jedne od najboljih 
do sad.  Organizator , 
opština Apatin i TO Apatin, 
pripremili su izuzetno bogat 
i raznovrstan program, a što 
se od prve do poslednje 
večeri pokazalo kao pun 
pogodak. 025info televizija 
sva četiri dana realizovala 
je direktan tv prenos.

Prvi  dan Apatinskih 
ribarskih večeri obeležile 
su kvalifikacije za ,,Zlatni 
kotlić’’ u kuvanju ribljeg 
paprikaša, a koje su okupile 
32 sjajna takmičara. 
Predsednik opštine Apatin, 
Milan Škrbić, pozdravio 
je prisutne, rekavši kako iz 
godine u godinu teže da 
se svi zajedno približimo 
Dunavu, jer je upravo Dunav 
budućnost našeg grada.

Nakon toga usledili su  
sjajni koncerti jazz kvarteta 
profesora muzičke škole, 
Spajder benda, a potom 
i popularnog Amadeus 
benda.

Drugi dan 54. Apatinskih 

54. ARV - Najkvalitetnije, najjeftinije i najposećenije 
Ribarske ikad

ribarskih večeri započeo je 
na Dunavu, trkom čamaca 
Apatinaca.

Pobedu u trci čamaca 
samaca odneo je Branko 
Bokan, dok su u trci čamaca 
dvojaca pobedili otac i sin, 
Branko i Marko Bokan. 
Programu na Trgu Nikole 
Tesle prethodio je, kao još 
jedna od novina, atraktivni 
defile konja i kočija, kao 
i promotivne vožnje, u 
organizaciji Udruženja 
ljubitelja i odgajivača 
konja , ,Ular’’.  Drugog 
dana Ribarskih održano 
je i Otvoreno prvenstvo 
Apatina, a organizator 
ne krije zadovoljstvo što 
se ove godine prijavio 
rekordan broj takmičara, 
kako iz zemlje, tako i iz 
regiona. Treće mesto je 
osvojio Miloš Petromarkov 
iz Bačke Topole, drugo 
Petar Svilar iz Subotice, 
dok je najbolji paprikaš 
na Otvorenom prvenstvu 
Apatina 2017. skuvao 
Zoran Toprek iz Kneževih 
vinograda u Hrvatskoj. 
Na glavnoj bini program je 
počeo nastupima KUD-ova 
iz apatinske opštine, nakon 

čega je nastupila grupa 
Gold, a finale druge večeri 
ARV svakako je bio koncert 
popularnog folk pevača 
Dejana Matića. 

Na kanalu kod ,,Bele 
loze’’ i ove godine se 
okupio veliki broj bajkera. 
Drugog dana 54. Apatinskih 
ribarskih večeri, u okviru 
moto susreta nastupili 
su bendovi Brothers 
old timers i Bitange iz 
Apatina, kao i Anestezija 
iz Prigrevice. Trećeg dana 
održan je i tradicionalni 
defile bajkera, učesnika 
Međunarodnog moto 
susreta u Apatinu, a koji 
preko 10 godina okuplja 
veliki broj motociklista iz 
zemlje i inostranstva. Po 

prvi put, ovaj veliki broj 
gostiju u Apatinu, zvanično 
je dočekan i pozdravljen u 
ime organizatora.

U večernjim satima, na 
kanalu kod Bele loze 
trećeg dana su nastupili 
Prljavi Romeo iz Apatina, 
Bijelo dugme TRIBUTE 
BAND iz Novog Sada i 
Nešto između iz Vrbasa,

Treći dan 54. Apatinskih 
ribarskih večeri bio je 
najsadržajniji. Aktivnosti su 
počele već u sedam ujutru 
kada su takmičari krenuli u 
lov na soma, ,,Zlatnu bućku 
2017.’’.Pobedila je ekipa 
Branislav Stanković i Dušan 
Rakić (Šabac-Kanjiža), sa 
ukupnim ulovom od 17 kg 
soma. Takođe na Dunavu, 
održano je još jedno 
takmičenje, popularna 
,,Zlatna ribica’’ koja iz 
godine u godinu okuplja 
sve veći broj takmičara. 
Zlatnu ribicu osvojio je 

Ante Čavar iz Bača. Finale 
,,Zlatnog kotlića’’ okupilo 
je 40 najboljih kuvara 

iz opštine Apatin, a kao 
najbolji izdvojio se Željko 
Barać iz Apatina. Drugo 
mesto ,,Zlatnog kotlića 
2017’’ osvojio je Igor 
Narandžić iz Prigrevice, 
dok je treću nagradu uzeo 
Vladimir Kukić iz Apatina. 
Osim najboljih kuvara, 
na Trgu Nikole Tesle 
proglašen je i najpecaroš 
Apatina za 2017. godinu. U 
pitanju je Bojan Solać, a koji 
je upecao amura teškog 
čak 20 kilograma. Dok su 
naši sugrađani kuvali riblje 
paprikaše, gosti iz Italije, iz 
oblasti Fano, pripremali su 
svoj specijalitet od morske 
ribe, čuveni ,,brodetto’’. 

Porcije ovog fantastičnog 
italijanskog specijaliteta 
delile su se besplatno, a 
šarmantni Italijani učinili 
su da se svaki njihov gost 
oseća posebno.

Na glavnoj bini na Trgu 
p ro g r a m  j e  p o č e o 
nastupom  etno grupe 
,,Etna’’, zatim su nastupili 
a p a t i n s k i  t a m b u ra š i 
,,Dunavski biseri’’, da bi 
potom na scenu došla 
grupa ,,Magija’’.

U toku večeri ljudi su 
bukvalno navirali sa svih 
strana, da bi pred koncert 
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Svedeni računi 54. Apatinskih 
ribarskih večeri

Ace Lukasa preplavili Trg 
Nikole Tesle. Čim se Lukas 
popeo na scenu počele 
su ovacije. Već uz taktove 
prve pesme orilo se sa 
apatinskog trga i tako je bilo 
do kraja koncerta.

Prvi deo poslednjeg dana 
ovogodišnjih Ribarskih 
večeri bio je posvećen deci. 
Program na Trgu Nikole 
Tesle započeo je dečijom 
predstavom ,,Na slovo na 
slovo’’, po tekstu Duška 
Radovića, a u izvođenju 
Ružice Bojović i Peđe Ćulića 
iz novosadskog pozorišta 
,,Teatrilo’’. Poslednjeg dana 
ove manifestacije opet se 
kuvao naš nadaleko čuven 
apatiski alaski paprikaš, a 
kuvari su bili naši najmlađi 
sugrađani. Titulu šampiona 
ponela je devojčica, Staša 
Šimunov. Drugo mesto 
osvojio je Strahinja Bašić, 
a treće Stefan Živkov. 

Nakon plesne grupe 
,,Show dance’’ na Trgu je 
nastupila etno grupa ,,Krila 
lazarice’’ iz Prigrevice, 
a u međuvremenu su se 
delile besplatne porcije 
a p a t i n s ko g  a l a s ko g 

paprikaša.

Sjajan ,,Comment bend’’ 
naprav io  je  od l ičnu 
atmosferu. Iznenađujuće 
puno ljudi za nedelju i 
poslednji dan Apatinskih 
ribarskih večeri okupilo se na 
Trgu Nikole Tesle. Usledio 
je spektakularan Hair Show 
by Dejan, za koji su mnogi 
komentarisali da izgleda 
,,svetski’’. Poslednji kancert 
54. Apatinskih ribarskih 
večeri bio je koncert 
popularne pevačice Mije 
Borisavljević. Mnogi su 

ostali bez daha kada su je 
videli, a sada i mi Apatinci 
znamo da Borisavljevićeva 
s pravom nosi titulu jedne 
od najlepših i najzgodnijih 
žena na estradi. 

Sve u svemu, sjajna 
organizacija, izuzetno 
bogat i sadržajan program, 
kao i rekordna posećenost 
stvari su koje su obeležile 
54. Apatinske ribarske 
večeri. Organizator je ovoga 
puta lestvicu kvaliteta 
podigao zaista visoko. 
Jelena Kosanović

U Plavoj sali Skupštine 
opštine Apatin održana je 
konferencija za novinare 
povodom završenih 54. 
Apatinskih ribarskih večeri. 
Konferenciji su prisustvovali 
Milan Škrbić, predsednik 
opštine Apatin, i Danijel 
Ajduk, direktor TO Apatin. 

Od Ajduka smo, između 
ostalog, saznali da, osim 
što je budžet u startu 
bio smanjen za gotovo 
2 miliona, organizator je 
dodatno uštedeo i ukupno 
je za ovogodišnje Ribarske 
večeri potrošeno oko 5,5 
miliona, što je najmanje 
ikad utrošen iznos za ovu 
manifestaciju.

- Samo za zakup javne 
površine prihodovano 
j e  m i l i o n  d i n a r a , 
po konkursu je  od 
Pokrajinskog sekretarijata 
za poljoprivredu dobijeno 
700.000 dinara , tu su 
i  sredstva od strane 
generalnog sponzora, 
Apatinske pivare Apatin, 
tako da su nas ovogodišnje 
A p a t i n s k e  r i b a r s k e 
večeri praktično koštale 
2.700.000 dinara. Zvanične 
procene su da je kroz Apatin 
u prethodna 4 dana prošlo 
60.000 ljudi ,  skuvano 
je  270 takmičarskih 
paprikaša ,  potrošena 
tona ribe, besplatno je 
podeljeno blizu 400 
porcija apatinskog alaskog 
paprikaša .  Smešta jn i 
kapaciteti na teritoriji cele 
opštine bili su komplet 
ispunjeni, ugostitelji su 
prezadovoljni prihodima. S 
obzirom na sve navedeno, 
54. Apatinske ribarske 
večeri s pravom možemo 
nazvati najuspešnijom i 
najjeftinijim ikad, rekao je 
Danijel Ajduk, direktor TO 
Apatin.

- S obzirom na moje 
dugogodišnje iskustvo 
u organizaciji Apatinskih 
ribarskih večeri, slobodno 

mogu da tvrdim da su ove 
54.-te najbolje do sad. 
Pohvalio bih fantastičnu 
organizaciju ovih mladih 
ljudi ,  jer su napravil i 
sjajan posao. Prvo što 
su uradili jeste odlično 
promovisanje Ribarskih 
večeri, a što se pokazalo 
kroz rekordnu posećenost 
Apatinu, naročito trećeg 
dana. Uvođenje kotizacije 
za takmičenje u kuvanju 
paprikaša pojedinci su 
kritikovali. Jesmo rizikovali 
time, ali morali smo da 
razmišljamo tržišno. Na 
takmičenjima tog tipa u 
celoj zemlji oduvek su se 
plaćale kotizacije i to od 
2.500 do 5.000 dinara. Kod 
nas je to svega iznosilo 1.500 
za ,,Zlatni kotlić’’, odnosno  
2.000 dinara za Otvoreno 
prvenstvo i sad vidimo da 
nismo pogrešili, jer je i sa 
te strane oboren rekord. 
Na Otvorenom prvenstvu 
Apatina bilo najviše 
prijavljenih takmičara ikad, 
rekao je Škrbić i dodao 
kako je posebno ponosan 
na činjenicu da smo svi 
zajedno bili sjajni domaćini, 
a što potvrđuje i činjenica 
da se nije desio ni jedan 
jedini incident.

Škrbić i Ajduk zahvalili su 
svima koji su pomogli da 
se realizuju 54. Apatinske 
ribarske večeri, zahvalili su 
medijima koji su se svojski 
potrudili da ispromovišu 
manifestaciju na pravi 
način i na kraju, zahvalili 
su se građanima opštine 
Apatin što su bili sjajni 
domaćini.

Jelena Kosanović
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Republika Srbija
Autonomna Pokrajina Vojvodina

Opština Apatin
SKUPŠTINA OPŠTINE APATIN

Komisija za izradu godišnjeg programa zaštite, uređenja i korišćenja poljoprivrednog zemljišta
Broj: 06-9/2017-I

Dana, 6.7.2017. godine
A P A T I N

JAVNI POZIV
ZA DOKAZIVANjE PRAVA PREČEG ZAKUPA POLjOPRIVREDNOG ZEMLjIŠTA U DRŽAVNOJ SVOJINI NA TERITORIJI 

OPŠTINE APATIN ZA 2018. GODINU
 U skladu sa Zakonom o poljoprivrednom zemljištu („Službeni glasnik RS“, br. 62/06, 65/08 – dr. zakon, 41/09 i 112/2015) i Pravilnikom o uslovima i postupku davanja u zakup 
i na korišćenje poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini (“Službeni glasnik RS”, broj 16/2017), Komisija za izradu Godišnjeg programa zaštite, uređenja i korišćenja poljoprivrednog 
zemljišta Opštine Apatin, raspisuje javni poziv svim fizičkim i pravnim licima, kojim obaveštava:
- vlasnike sistema za navodnjavanje, odvodnjavanje, ribnjaka, poljoprivrednog objekta, staklenika, plastenika i višegodišnjih zasada (voćnjaka i vinograda koji su u rodu) na 
poljoprivrednom zemljištu u državnoj svojini i koji su upisani u Registar poljoprivrednih gazdinstava i nalaze se u aktivnom statusu najmanje tri godine (u daljem tekstu: poljoprivredna 
infrastruktura) i
- vlasnike domaćih životinja, koji su i vlasnici, odnosno zakupci objekata za gajenje tih životinja na teritoriji jedinice lokalne samouprave na kojoj se pravo prečeg zakupa ostvaruje, 
koji su upisani u Registar poljoprivrednih gazdinstava i nalaze se u aktivnom statutu najmanje jednu godinu (u daljem tekstu: stočarstvo),
da dostave potrebnu dokumentaciju radi dokazivanja prava prečeg zakupa na poljoprivrednom zemljištu u državnoj svojini na teritoriji Opštine Apatin za 2018. godinu, do dana 31. 
oktobra 2017. godine.

DOKUMENTACIJA O DOKAZIVANjU PRAVA PREČEG ZAKUPA
I Potrebna dokumentacija za ostvarivanje prava prečeg zakupa po osnovu vlasništva nad poljoprivrednom infrastrukturom je :
1. Zahtev za priznavanje prava prečeg zakupa po osnovu vlasništva nad poljoprivrednom infrastrukturom potpisan od strane fizičkog lica, odnosno odgovornog lica u pravnom 
licu (dostavlja podnosilac zahteva); 
2. Dokaz o vlasništvu nad poljoprivrednom infrastrukturom:
a) Izvod iz javne evidencije o nepokretnosti za poljoprivrednu infrastrukturu koja je uknjižena u javnoj evidenciji o nepokretnosti (pribavlja jedinica lokalne samouprave)i/ili
b) Popisna lista i knjigovodstvena dokumentacija potpisana i overena u skladu Zakonom o računovodstvu za pravno lice, za poljoprivrednu nfrastrukturu koja nije uknjižena u javnoj 
evidenciji o nepokretnosti (dostavlja podnosilac zahteva) i/ili
v) Saglasnost/odobrenje Ministarstva nadležnog za poslove poljoprivrede na investiciona ulaganja za poljoprivrednu infrastrukturu koja je podignuta nakon jula 2006. godine, odnosno 
kupoprodajni ugovor fizičkog lica (podnosioca zahteva) sa pravnim licem koje je podiglo poljoprivrednu infrastrukturu u skladu sa tada važećim propisima (dostavlja podnosilac zahteva).
3. Zapisnik Republičke poljoprivredne inspekcije (dostavlja podnosilac zahteva);
(Napomena: Sva lica koja su zainteresovana za ostvarivanje prava prečeg zakupa po osnovu infrastrukture dužna su da blagovremeno, a najkasnije do 1. septembra 2017. godine, podnesu 
Zahtev za izlazak Republičke poljoprivredne inspekcije, odnosno veterinarske inspekcije. Zapisnik Republičke poljoprivredne inspekcije je sastavni deo dokumentacije koja se dostavlja 
do 31. oktobra 2017. godine i obavezno sadrži tačno navedene sve katastarske parcele, ili delove parcela, na kojima je utvrđena funkcionalnost sistema za navodnjavanje, odvodnjavanje, 
ribnjaka, poljoprivrednog objekta, staklenika, plastenika, kao i roda voćnjaka i vinograda.);
4. Dokaz da je podnosilac zahteva nosilac ili član Registrovanog poljoprivrednog gazdinstava u aktivnom statusu najmanje tri godine (pribavlja jedinica lokalne samouprave);
II Potrebna dokumentacija za ostvarivanje prava prečeg zakupa po  1. Zahtev za priznavanje prava prečeg zakupa po osnovu stočarstva potpisan od strane fizičkog lica, odnosno 
odgovornog lica u pravnom licu (dostavlja podnosilac zahteva); 
2. Dokaz da je podnosilac zahteva nosilac ili član Registrovanog poljoprivrednog gazdinstava u aktivnom statusu najmanje jednu godinu (pribavlja jedinica lokalne samouprave);
3. Dokaz da je pravno ili fizičko lice vlasnik domaćih životinja i vlasnik, odnosno zakupac objekta za gajenje tih životinja sa utvrđenim brojem uslovnih grla:
a) Potvrdu o broju uslovnih grla koju izdaje Poljoprivredni fakultet Novi Sad-Departman za stočarstvo – za Registrovano poljoprivredno gazdinstvo u sistemu umatičenja 
(dostavlja podnosilac zahteva);
b) Zapisnik Republičkog veterinarskog inspektora - za Registrovano poljoprivredno gazdinstvo koje nije u sistemu umatičenja (dostavlja podnosilac zahteva).
(Napomena: Republički veterinarski inspektor zapisnikom utvrđuje broj uslovnih grla koja obračunava na osnosvu zatečenog stanja, odnosno isprave lica o prodaji, predaji na klanje i 
izvozu životinja)
4. Ugovore o zakupu poljoprivrednog zemljišta zaključene sa drugim licima za zemljište koje se nalazi na teritoriji jedinice lokalne samouprave na kojoj se podnosi zahtev, a koji 
su overeni od strane nadležnog organa (dostavlja podnosilac zahteva)
5. Izjava podnosioca zahteva kojom daje saglasnost da se izvrši provera podataka kod nadležnih organa koji su neophodni za realizaciju javnog poziva (dostavlja podnosilac 
zahteva);
6. Izjava podnosioca zahteva o tačnosti podataka, potpisana od strane fizičkog lica, odnosno odgovornog lica u pravnom licu, datu pod punom krivičnom, prekršajnom i 
materijalnom odgovornošću, koja sadrži:
- izjavu da je dostavio sve dokaze koji se odnose na zakup poljoprivrednog zemljišta na teritoriji lokalne samouprave na kojoj je podneo zahtev, 
- spisak povezanih lica.
 (dostavlja podnosilac zahteva)
(Napomena: kod fizičkih lica povezanim licima smatra se: deda, baba, majka, otac, deca, supružnik, usvojenik, vanbračni partner ukoliko imaju prebivalište na istoj adresi; kod pravnih 
lica povezanim licima smatra se: pravno lice i/ili fizičko lice koje ima najmanje 25% učešća u kapitalu (akcija, udela ili glasova) 
7. Uverenje iz javne evidencije o nepokretnosti kojim se dokazuje ukupna površina poljoprivrednog zemljišta koje podnosilac zahteva ima u svom vlasništvu na teritoriji jedinice 
lokalne samouprave na kojoj se podnosi zahtev (pribavlja jedinica lokalne samouprave);
8. Uverenje iz javne evidencije o nepokretnosti kojim se dokazuje ukupna površina poljoprivrednog zemljišta koje je u vlasništvu povezanih lica sa podnosiocem zahteva. (pribavlja 
jedinica lokalne samouprave nakon uvida u spisak tih lica iz izjave iz tačke 6. koji dostavlja podnosilac zahteva ).
9. Fotokopiju lične karte – očitana lična karta za fiziča lica, izvod iz APR-a (ne stariji od 6 meseci) za pravna lica.
 Sva ograničenja iz člana 64a stava 17. Zakona o poljoprivrednom zemljištu (ugovor sa drugim licima, vlasništvo poljoprivrednog zemljišta, vlasništvo poljoprivrednog zemljišta 
povezanih lica, zakup poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini) odnose se na teritoriju jedinice lokalne samouprave gde se nalazi objekat, odnosno životinje.
 Dokumentaciju iz dela I tačke 2a i 4, odnosno iz dela II tačke 2, 7 i 8, jedinica lokalne samouprave pribavlja najkasnije do 30. novembra 2017. godine.
 Napominjemo da se kod lica koja ispunjavaju uslove za ostvarivanje prava prečeg zakupa po osnovu stočarstva, u skladu sa ovim Javnim pozivom, opredeljivanje površine 
poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini u Godišnjem programu zaštite, uređenja i korišćenja poljoprivrednog zemljišta se vrši na način da se površina koja im je utvrđena po broju 
uslovnih grla, umanjuje za površinu poljoprivrednog zemljišta,u skladu sa članom 64a stav 17. Zakona o poljoprivrednom zemljištu (“Službeni glasnik RS”, broj 62/06,65/08-dr.zakon, 
41/09 i 112/2015),
 Sva dokumentacija koja se dostavlja u skladu sa ovim Javnim pozivom mora da glasi na isto pravno ili fizičko lice, koje može biti nosilac ili član Registrovanog poljoprivrednog 
gazdinstava i mora biti overena i potpisana od strane nadležnog organa koji izdaje ispravu. 
 Ukoliko je pravno ili fizičko lice vlasnik više vrsta životinja, za svaku vrstu životinja dostvlja posebnu potvrdu, odnosno zapisnik iz dela II tačke 3.
 Za period zakupa koji je duži od jedne godine, pored uplate zakupnine za prvu godinu zakupa, radi zaključivanja Ugovora o zakupu potrebno je dostaviti sredstvo obezbeđenja 
plaćanja, koje može da bude: garancija poslovne banke u visini godišnje zakupnine poljoprivrednog zemljišta ili ugovor o jemstvu između Ministarstva kao poverioca i pravnog lica kao 
jemca ili dokaz o uplati depozita u visini jedne godišnje zakupnine kao sredstvo obezbeđenja plaćanja zakupnine koji će se u slučaju redovnog plaćanja računati kao plaćena zakupnina 
za poslednju godinu zakupa. 
 Ukoliko za katastarske parcele koje su opredeljene licima po osnovu prava prečeg zakupa dođe do promena površine po bilo kom zakonskom osnovu, dalji postupak davanja 
poljoprivrednog zemljišta u zakup po pravu prečeg zakupa će se sprovesti samo za tako utvrđenu površinu zemljišta.
 Obrazac zahteva može se preuzeti svakog radnog dana od 7 do 14 časova, u prostorijama Odeljenja za privredu i finansije, Opštinske uprave Opštine Apatin, 25260 Apatin, 
ulica Srpskih vladara, br. 29, prizemlje, kancelarija 11 ili sa sajta http://www.soapatin.org/poljoprivreda . 
 Rok za dostavljanje zahteva i potrebne dokumentacije iz ovog javnog poziva je 31. oktobar 2017. godine. Zahtev prispeo po isteku datuma određenog u ovom javnim pozivu 
smatraće se neblagovremenim i Komisija će ga vratiti podnosiocu neotvoren.
 Zahtev sa potrebnom dokumentacijom se podnosi neposredno na pisarnici ili poštom, u zatvorenoj koverti sa naznakom na prednjoj strani: „Zahtev za ostvarivanje prava prečeg 
zakupa po osnovu vlasništva poljoprivredne infrastrukture za 2018. godinu“ ili „Zahtev za ostvarivanje prava prečeg zakupa po osnovu stočarstva za 2018. godinu“, za Komisiju za izradu 
Godišnjeg programa zaštite, uređenja i korišćenja poljoprivrednog zemljišta za teritoriji Opštine Apatin, na adresu: Opštinske uprave Opštine Apatin, 25260 Apatin, ul. Srpskih vladara, br. 
29, Na poleđini koverte navodi se naziv/ime i prezime i adresa podnosioca zahteva.
 Kontakt osoba za sve informacije u vezi sa ovim javnim pozivom je Željko Kiš dipl.inž.poljo., telefon: 025 772122 lokal 559, 065 2526016, email: poljo@soapatin.org ili lično u 
prostorijama Odeljenja za privredu i finansije, Opštinske uprave Opštine Apatin, 25260 Apatin, ulica Srpskih vladara, br.29, prizemlje, kancelarija br. 11.
 Ovaj javni poziv objaviti u Službenom listu Opštine Apatin, nedeljnom listu 025 Info, na internet stranici Opštine Apatin i oglasnim tablama mesnih kancelarija i mesnih zajednica 
na teritoriji Opštine Apatin.
Komisija za izradu godišnjeg programa zaštite, 
uređenja i korišćenja poljoprivrednog zemljišta
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Porodica Bursać.Porodica Grbić.

Milanu Kokotoviću
02.05.1947 - 03.07.2017.

Milanu Kokotoviću
02.05.1947 - 03.07.2017.

Neka ti je večna slava i počivaj u miru 
predobri Mićo naš.

Neka ti je večna slava i počivaj u miru 
predobri Mićo naš.

Poslednji pozdrav našem 
dragom zetu i teči

Poslednji pozdrav našem 
dragom zetu i teči

Suprug Savo, ćerke Marijana i MilanaMiki i Branka sa porodicama .

Marina Vučetić
1961. - 2009.dr Milanu Kokotoviću Bati

02.05.1947 - 03.07.2017. S ponosom čuvamo sećanje na Tebe. 
U mislima si nam kada nam život 

donese i radost i tugu.
Dok živimo mi, živećeš i ti u našim 

srcima i mislima.

Osmogodišnji pomenPoslednji pozdrav 
dragom bratu

02.05.1947 - 03.07.2017.
Dana trećeg jula tekuće godine iznenada nas je napustio moj voljeni 
suprug, moja podrška, ponos, humanista i veliki čovek.

Kažu da voljeni nikad ne umiru ALI VEČNO NEDOSTAJU.

Hvala ti, voljeni Milane, za sve što si u našem zajedničkom životu od 38 
godina učinio za mene, što si uvek imao razumevanja za svakoga ko je 
očekivao to od tebe, što si pomogao svakom ako si mogao, što si bio 
veliki optimista i moj VELIKI DEČAK i tim detetom u sebi nama pokušao 
nadomestiti ono što nismo imali.

VEČNO ćeš živeti u mom srcu i mislima.

Spavaj anđele među anđelima i počivaj u miru.

Neka ti je večna slava!

ZAHVALJUJEM SLUŽBI hitne pomoći u Apatinu, dr Marašeku i ekipi na 
izuzetno brzom dolasku radi pokušaja da spasu Milana.

Hvala svima koji su mi mnogo pomogli u najtežim trenucima.

Hvala svima koji su izrazili saučešće, položili cveće i ispratili Milana na večni 
počinak.

Dana 12.08.2017. godine u 10 sati na Velikom groblju ćemo održati 
40-dnevni pomen i uz suze, sveće i cveće pokloniti se mom Milanu.

OŽALOŠĆENA SUPRUGA MILICA GRBIĆ 

dr Milan Bogdana Kokotović

Izdaje se lokal sa magacinom u Prigrevici. Ulica Vasilija 
Gaćeše 67.  Lokal ima video nadzor, dva klima  uređaja, 
izdaje se sa inventarom (police i rashladna vitrina).  Struja je 
odvojena i ima poseban sat.  Cena 100 evra + režije.

Kontakt telefon: 065/ 99 56 069

Zbog selidbe, hitno rasprodajem sledeće stvari: termo peć 
od 2kw, 3kw, 4.5kw, ugaonu garnituru, regal, garderober, 
ogledalo sa fiokama, ugaonu policu za tv, veš mašinu, 
viseću kuhinju. Cene povoljne.

Kontakt telefon: 060/ 43 63 240

Potrebna manja kuća ili dvorišni  stan za iznajmljivanje u 
Apatinu, sa mogućnošću držanja kućnog ljubimca.

Kontakt telefon: 064/ 02 12 655

Na prodaju dvosoban stan u odličnom stanju  u centru 
Apatina. Pvc stolarija, sigurnosna vrata, novo kupatilo, 
ustakljena terasa sa pvc stolarijom. Bez dodatnog ulaganja. 
Cena po dogovoru, a može i zamena za  stan u Novom 
Sadu.

Kontakt telefon: 064/ 03 40 227

Prodajem ili menjam komfornu kuću  površine 150 m2 u 
širem centru grada sa poslovnim prostorom  za stan u 
Apatinu ili Novom Sadu. 

Kontakt telefon: 063/ 50 43 82

Prodaje se najstarija (oko 125 godina) i najveća kuća u 
centru  Bezdana, odmah pored pošte.

Kontakt telefon: 025/ 81 01 14

Idući broj 025info nedeljnika biće u 
prodaji 03. avgusta 2017. godine. Vaše 

pomene i male oglase možete dostaviti 
najkasnije do 01. avgusta, do 12 sati, na 

adresi Petefi Šandora 57, Apatin.

Pomeni i oglasi

Za više informacija obratite se putem 
sledećeg broja telefona : 

025/779-706
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M e đ u  u č e s n i c i m a 
Omladinskog kampa u Banji 
Junaković kod Apatina već 
treći put je i 23. - godišnja 
Dejana Bačko iz Bačke 
Palanke. Život se surovo 
poigrao s njom. Rođena 
je bez ruku. Svesna tog 
fizičkog nedostatka, Dejana 
se hrabro uhvatila u koštac 
sa svim izazovima koje život 
nosi. 

- Nisam htela da se 
pomirim sa sudbinom. 
Velik sam borac i to najviše 
zahvaljujući mami. Već od 
pete godine sam počela da 
slikam uz veliku maminu 
podršku, a samostalna 
sam u slikarstvu od devete 
godine, kaže Dejana. Ona je 
član Udruženja slikara koji 
slikaju ustima i nogama, 
g o d i n a m a  s e  s a m a 
usavršavala koristeći noge 

umesto ruku i na taj način je 
do sada uradila preko 500 
slika i imala 16 samostalnih 
izložbi. 

Teški su bili školski dani, 
jer deca ponekad znaju 
biti surova. Doživljavala je 
ruganje školskih drugova, 
dolazila uplakana kući, ali 
sve to je nju samo psihički 
ojačavalo i davalo podstrek 
da ide dalje, imajući u 
mislima maminu rečenicu: 
“Digni glavu gore, i idi 
samo napred”. I ona je išla 
napred, ponosno uzdignute 
glave. Završila je srednju 
umetničku školu u Novom 
Sadu, a sad je student 
treće godine Akademije 
umetnosti u klasi profesora 
Dragana Matića. 

- Bilo je problema i kod 
upisa u srednju školu jer 
je direktorka rekla da 
osobe koje nemaju ruke 

Dejana je ponos Srbije:
Životni  let “Devojke sa krilima”

ili noge ne mogu da upišu 
tu školu. Po meni je to 
bila diskriminacija, jer svi 
smo mi od krvi i mesa i 
svako živo biće može da 
ide u školu koju želi. Eto, 
na kraju sam uspela, sa 
osmehom širim od ove 
bačke ravnice govori ona. U 
pravom bogatstvu do sada 
nogom urađenih slika jedna 
tema joj je najdraža – Novak 
Djoković. Uradila je četiri 
njegova portreta, jedan 
ostavila sebi, a tri namenila 
njemu. Novak je čuo za 
Dejanu i javio joj se dok je 
gostovala u emisiji “Život 

priča”: Ti si moj idol i idol 
cele Srbije. Samo nastavi 
tako ti si naša “Devojka sa 
krilima”. Po ovom nadimku 
koji joj je emotivno dao 
najbolji svetski teniser, 
Dejanu sada znaju svi u 

Srbiji, pa i van granica. 
Priča o Novaku usmerava 
i priču o Dejani u sportske 
vode. Voli ova simpatična 
devojka i sport. Kao mala 
igrala je fudbal, u svojoj 
Palanci je pokušala Savate 
boks, a preseljenjem u Novi 
Sad našla se u Tekvondu. 
Najviše zasluga za uspehe 
i na ovom planu ima trener 
Aleksandar Andreevski i 
klub “Gitros” čiji je ona član. 
Sad je dvostruka državna 
prvakinja u kategoriji osoba 
bez gornjih ekstremiteta 
i vicešampion Evrope sa 
šampionata održanog u 
Poljskoj. Skromno dodaje da 
je nedavno na takmičenju u 
Africi osvojila drugo mesto. 
Sve svoje sportske ambicije 
trenutno usmerava za 
skupljanje dovoljno bodova 
koji bi je odveli 2020. godine 
na Paraolimpijske igre u 
Tokio. U međuvremenu 
za nekoliko meseci odlazi 
u Belorusiju i London 
na evropsko i svetsko 
prvenstvo.... Otvaraju se 
novi horizonti za hrabru 
“Devojku sa krilima”. Zato 
i poruka mladima, i njenim 
vršnjacima: Ako osetite 
da vam je u životu teško 
stići do nekog cilja, setite 
se Dejane Bačko. Dignite 
glavu gore i idite samo 
napred. Videćete, odmah 
će vam sve biti lakše i 
dostižnije. 

Miodrag Baćanov
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A k a d e m s k i  s l i k a r  i 
poznati muralista, Milan 
Milosavljević Deroks nakon 
grafita posvećenih Saši Iliću 
i Draganu Manceu, oslikao 
je još jedan mural u Apatinu, 
koji je posvećen Draganu 
Beaderu Srbi.

Srbo je bio i ostao večita, 
urbana legenda grada kraj 
Dunava i ikona mnogih 
generacija. Iako sa nama nije 
punih 27 godina, generacija 
iz “pedeset i neke“, ali i 
mnoge druge generacije, 
i dalje nose uspomenu 
na dobričinu, na veselu i 
simpatičnu ljudsku veličinu.

Od sada će Apatinci 
pomisliti na Srbu ne samo 
kad čuju taktove pesme 
“Apatine, moj najdraži 
grade”, nezvanične himne 
svog grada u izvođenju 
Darka Radakovića, već i 
kada, bar krajičkom oka 
pogledaju mural na zgradi 

Srbo - od zaborava ga čuvaju ljudi, priče, pesme

i zidovi njegovog grada

Blok 4-a, na ćošku ulice 
Petefi Šandora i Trga 
Nikole Tesle, pored butika 
“Hermes”.

Mlađe generacije danas 
slušaju od starijih i prenose 
priču o čoveku sa gitarom 

preko ramena, od kojeg 
su mnogi  uči l i  prve 
taktove čuvene “Glorije”. 
Srbo je bio idol mnogih 
generaci ja ,  a svojom 
pojavom, ponašanjem, 
rečima i šalama znao je 
da izmami osmeh na lice 
svima. Njegovi prijatelji o 
njemu pričaju da je zračio 
pozitivnom energijom, da 
nikada nisu čuli da mu je 
teško. Kažu da se za života 
nikome nije zamerio, niti da 
je bilo kome protivrečio. 
Srbo je bio neobjašnjiv 
fenomen, njegove dosetke 
ostaju za sva vremena, 
a poznanstva je, pričaju 
mnogi, sticao u roku od 

nekoliko minuta, jer je retko 
ko ostajao imun na njegov 
vedri duh.

Živeo je skromno, a 
kada je umro 17. januara 
1990. godine, Apatinom 
je zavladao muk. Srbini 
drugovi pričaju da se tuga 
osećala na svakom koraku, 
na ulicama, u restoranima, 

kafanama... Pošto je dolazio 
iz siromašne porodice, 
prijatelji su u kratkom 
roku sakupili novac za 
sahranu i spomenik. U 
njegovo ime organizovali 
su koncert da odaju poštu 
svom prijatelju, koji je tako 
rano, u tridesetpetoj godini 
napustio svet.

Neka lepa vremena su 
davno iza nas, ali se 
godinama brižno čuvaju od 
zaborava. Dokaz tome jeste 
i ovaj mural “u srcu” Apatina 
kojim su Srbini prijatelji još 
jednom rešili da pokažu 
poštovanje i ljubav prema 
ovom neponovl j i vom 
čoveku.

Sa Srbom je uvek bilo tako, 
kad vam uđe pod kožu, 
tu ostaje za sva vremena. 
I 27 godina nakon smrti, 
od zaborava ga čuvaju 
ljudi, priče, pesme i zidovi 
njegovog grada.

Rajko Bošković
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POVRATAK U ODŽAKE NAKON ISTORIJSKOG USPEHA: 
Slobodan Bačić o rastanku sa Bratstvom, budućnosti u 

Odžacima, radu Sportskog saveza, narednom konkursu...

SPORT

Iza Fudbalskog kluba 
“Bratstvo” iz Prigrevice 
je duga i naporna sezona. 
Tokom većeg dela jeseni i 
proleća bili su prvoplasirani 
tim Srpske lige - grupa 
“Vojvodina” i na kraju 
sezone su uspeli da završe 
ispred svih. Postignut je 
istorijski uspeh kada je 
prigrevački fudbal u pitanju, 
a samo ljudi unutar kluba 
znaju koliko je bilo teško. 
Čovek koji je sa klupe 
predvodio prigrevačke 
crveno-bele Slobodan 
Bačić, kaže za 025info da 
je ponosan na sve koji su 
učestvovali u ovom uspehu. 
 
Zbog dobro poznatih 
okolnosti Prigrevčani su 
odustali od takmičenja 
u Prvoj Telekom ligi 
Srbije, a njihovo mesto 
o d  j e s e n i  z a u z e ć e 
“TSC” iz Bačke Topole.  
 
“Ostaje svakako žal sa te 
sportske strane, ali šta 
da se radi. Okolnosti su 
prosto takve, stadion u 
Prigrevici i infrastruktura 
ne ispunjavaju uslove 
igranja u višem rangu, 
troškovi i putovanja su 
svakako mnogo skuplji, i 
ljudi u klubu su bili svesni 
situacije. Bez obzira na sve, 
ja još jednom moram da 
se zahvalim svima koji su 

prošle sezone učestvovali 
u ovom sjajnom rezultatu. 
Svim ljudima u klubu i 
igračima želim mnogo 
uspeha u narednoj sezoni.” 
- ističe Slobodan Bačić.

Bivši trener “Mladosti” 
i “Bratstva” od naredne 
sezone ponovo će voditi 
ek ipu OFK “Odžaci” , 
na čijoj klupi je bio baš 
između epizoda u Apatinu 
i Prigrevici. Bačić kaže da 
dobro poznaje stanje u 
timu i da je ostanak prvog 
čoveka kluba Milojka Erića 
presudio da se ponovo 
vrat i  među “crvene” . 
 
“Trenerska karijera je 
takva, koferi su uvek 
spakovani. Proveo sam 
lepo vreme u Odžacima 
i  očekujem nastavak 
u s p e š n e  s a r a d n j e . 
Želimo da napravimo 
stabilnog srpskoligaša, 
podmladićemo ekipu i 
imaćemo osnovu za nešto 
više u narednom periodu. 
Po n av l j a m ,  n e m a m o 
rezultatski imperativ što 
će svakako dati jednu dozu 
rasterećenosti i omogućiće 
igračima mirniju igru. 
Počeli smo pripreme, 
ostala  su petor ica-
šestorica starosedelaca 
iz prethodne sezone, doći 
će još nekoliko pojačanja, 

plus ti mladi igrači i zaista 
mislim da ćemo sve to 
uklopiti na najbolji način.” 
 
Slobodana smo pitali da 
li je pratio igre klubova 
iz  apat inske opšt ine 
u prethodnoj  sezoni . 
 
“Kupusinski “Partizan” je 
postao stabilan klub, vode 
računa o svemu, isto tako 
i “Jedinstvo” sa Ribareva 
o kome brigu vodi iskusni 
sportski radnik Miodrag 
Drljača, i veoma mi je drago 
što su izborili plasman u 
viši rang takmičenja. To 
svakako nije došlo slučajno 
i plod je kvalitetnog rada. 
“Terekveš” je imao dobru 
sezonu u Područnoj ligi, 
sad ćemo videti hoće li 
njigov glavni finansijer i 
dalje ostati u klubu, od 
čega mnogo zavisi kako će 
izgledati njihova naredna 
sezona. “Mladost” se 
“iščupala” uz mnogo truda 
ljudi u upravi, trenera 
Stamenića, i samih igrača... 
Bilo je mnogo problema, 
pehova, povreda, ali su, 
ipak, ostvarili primarni cilj. 
Mislim da će u narednoj 
sezoni to izgledati mnogo 
bolje, doveli su neka 
pojačanja, stabilizovali 
su se i naravno, želim 
im mnogo sreće u 
Vojvođanskoj ligi.” - kaže 
Bačić.

S l o b o d a n  B a č i ć  j e 
sekretar Sportskog saveza 
opštine Apatin. Zanimalo 
nas je kakva su iskustva 
i reakcije klubova nakon 
uvođenja novog pravilnika 
o sistematizaciji sporta 
i  načinu f inansiranja 
s p o r t s k i h  k l u b o v a . 
 
“Svakako da je bilo 
potrebno uvođenje reda, 
da se jasno zna kome 
koliko pripada. Klubovi su 

dobili novac na osnovu 
konkursa i mi smo svesni da 
ne mogu svi biti zadovoljni, 
ali je zadovoljnijih puno 
više nego ranije. Sistem 
bodovanja je takav i na 
kraju svako dobije ono što 
mu pripada. Nije idealan ali 
je u ovom momentu takav 
sistem najbolji mogući. 
Ne možete danas ići od 
preduzeća do preduzeća 
i tražiti novac za sport 
kao što je to nekada bilo. 
Sa boljim vremenima u 
privredi, društvu, državi, 
lokalnoj  samoupravi 
doći će bolja vremena 
i za sport. Moramo biti 
strpljivi.” - jasan je Bačić. 

Klubovi nemaju razloga 
za brigu kada je u pitanju 
dodela sredstava za 
narednih šest meseci. 
 
“Prva takmičenja kreću 
19. avgusta, u pitanju 
su fudbalska prvenstva. 
Slušam da neki sportski 
klubovi kažu da je rano 
da planiraju troškove, 
ali svakako da onaj ko to 
precizno i uredno vodi, 
neće imati problema sa 
dokumentacijom. Novac 
će svakako svim klubovima 
stići na vreme, pre početka 
takmičenja.” - poručuje 
sekretar Sportskog saveza 
opštine Apatin, Slobodan 
Bačić.

Rajko Bošković
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KMF Apa-futsal i ove godine 
organizuje humanitarni 

turnir na pesku,
sredstva od kotizacija 

biće usmerena za pomoć 
Dragoljubu Prislingeru

Na stadionu kraj Dunava 
u Apatinu 10. jula održana 
je prozivka fudbalera 
Mladosti i održan je prvi 
trening tima u pripremi 
za  novu takmičarku 
sezonu. Mladost je sezonu 
2016/2017. završila na 14. 
mestu Vojvođanske lige - 
grupa Sever, sa bodom više 
od petnaestoplasiranog 
Vrbasa koji je ispao u 
Područnu ligu. Opstanak 
je izboren bukvalno u 
poslednjem kolu, a da 
situacija ne bude takva i 
u narednoj sezoni, uprava 
Mladosti rešila je da 
pojača igrački kadar i vrati 
u tim neke igrače koji 
su u ranijim sezonama 
č in i l i  okosnicu t ima. 
 
Iskusni Saša Jano i Nemanja 
Marin doneće neophodno 
iskustvo i čvrstinu na sredini 
terena, a iz Terekveša se 
vratio Stefan Ožegović, koji 
je u prethodnoj polusezoni 
sa nekoliko važnih golova 
za Svilojevčane najavio da 
se na njega može ozbiljno 
računati .  Povratnik u 
redove “crvenih đavola” 
je i Momčilo Uzelac, a 
sjajna vest za Apatince 
jeste svakako da se Marko 
Divjak  u  potpunost i 
oporavio od teške povrede, 
pa će ovaj odlični ofanzivni 
fudbaler biti spreman 
za  star t  takmičenja . 
 
Iz kluba stiže vest i da se 
nekadašnji kapiten tima 
Petar Bursać pojavio na 
prozivci. Bursać je nedavno 
operisan i kako je rekao 

za 025info, od septembra 
će krenuti sa laganim 
trčanjem, tako da se njegov 
povratak na teren očekuje 
u prolećnom delu sezone. 
 
Prvom timu priključeno je 
još nekoliko kadeta, i oni će 
pokušati da krenu stopama 
svojih vršnjaka Dragana 
Stančevića i Pavla Zorića 
koji su imali zapaženu rolu 
u prethodnoj sezoni. Trener 
Mladosti Zoran Stamenić 
je najavio ozbiljan rad, 
istakao je da je zadovoljan 
pristupom igrača u prvoj 
nedel j i  pr iprema,  te 
saopštio da će u klub doći 
još neka pojačanja u toku 
narednih dana.

Redove Mladosti napustili 
su igrači koji su bili na 
pozajmici iz prigrevačkog 
Bratstva, a u pitanju su 
Bukumirović ,  Savić  i 
Milan Mandić. Još uvek 
je neizvesno da li će za 
Apatince u novoj sezoni 
nastupati Dušan Mitrović. 
 
Poznata su i  imena 
protivnika u pripremnom 
periodu, a Apatinci će pored 
meča sa Zadrugarom iz 
Srpskog Miletića, odmeriti 
snage još i sa Tvrđavom iz 
Bača, Slogom iz Čonoplje, 
prigrevačkim Bratstvom, 
dok će ime protivnika u 
tzv. “generalci” biti uskoro 
poznato.
Rajko Bošković

SPORT

Povratnici garantuju mirniju 
sezonu, apatinska Mladost 

počela pripreme

Klub malog fudbala 
Apa-futsal i ove godine 
organizuje tradicionalni, 
četvrti po redu, humanitarni 
turnir u fudbalu na pesku 
pod nazivom “Apa-futsal 
beach soccer kup 2017”.  
 
Turnir će biti održan na 
terenu pored “Plave ruže” 
22. jula. U prethodne tri 
godine postojanja turnira 
prikupljeno je oko 100.000 
dinara, a ta sredstva su 
iskorišćena za poboljšanje 
uslova korisnika Dnevnog 
boravka za osobe sa 
fizičkim invaliditetom i 
intelektualnim teškoćama 
pri Centru za socijalni rad 
u Apatinu. Ove godine 
sva prikupljena sredstva 
od organizacije turnira 
biće uplaćena u svrhu 
daljeg lečenja mališana 
Dragoljuba Prislingera iz 
Kupusine, koji boluje od 
sindroma generalizovane 
hipotonije sa ugroženim 
respiratornim funkcijama. 
Za  n jegovo lečen je 
neophodan je respirator za 
dvadesetčetvoročasovnu 
kućnu ventilaciju, za čiju 
nabavku je potrebno 8.000 
evra. 

Kotizacija po ekipi iznosi 
2.500 dinara, i uplaćuje 
se na račun Dragoljuba 

Prislingera koji se vodi kod 
“Societe generale banke” 
broj 275-0016618962626-
59. Kao dokaz o uplati, 
organizatoru pr ikazat i 
uplatnicu sa svrhom uplate 
“humanitarni turnir”.  

“Drago nam je da smo 
prethodnih godina uspeli 
da poboljšamo uslove 
korisnicima Dnevnog 
boravka i da na neki način 
“nateramo” i druge da 
se angažuju u pomoći 
korisnicima. Želja nam je 
da i ove godine sredstva 
prikupljena od kotizacija 
usmerimo ka onima kojima 
je to potrebno, pa će tako 
sav novac biti uplaćen 
u svrhu daljeg lečenja 
mališana Dragoljuba 
Prislingera. Nadam se da 
će odziv ekipa biti velik, 
te da ćemo još jednom 
svi zajedno pokazati 
humanost .” -  rekao 
je Branislav Milojičić , 
predsednik KMF Apa-
futsal.

Svaka ekipa broji maksimum 
pet članova (igra se po 
sistemu 3+1 i jedna rezerva). 
Prijave na turnir možete 
izvršiti na telefone 065/85-
84-387 i 062/81-86-994 ili na 
fejsbuk stranici kluba.

Rajko Bošković




